
Komisia územného plánu a miestneho rozvoja Mestského zastupiteľstva Michalovce 

Z á p i s n i c a  č. 10/2019 

zo zasadnutia Komisie územného plánu a miestneho rozvoja Mestského zastupiteľstva v 
Michalovciach, zo dňa 14.10.2019  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
 
Program rokovania: 
 
1. Informatívna správa o  stave detských ihrísk na území mesta Michalovce. 
 Predkladá: TaZS mesta Michalovce 
2. Vyhodnotenie realizácie detských ihrísk, skateparkového ihriska a workoutového ihriska v   
          roku 2019. 
 Predkladá:  Ing. Anna Mrázová, vedúca odboru výstavby, ŽP a MR 
3. Aktuálne záležitosti v oblasti investičnej výstavby mesta Michalovce a ním zriadených  

organizácií. 
 Predkladá:  Ing. Anna Mrázová, vedúca odboru výstavby, ŽP a MR 
4. Diskusia k prerokovanej problematike 
5. Rôzne 
 
 
1:  
Otvorenie: 
Predseda PhDr., Ing. Mirko Gejguš, PhD., privítal prítomných členov  a otvoril zasadnutie komisie.  
 
2:  
Informatívna správa o  stave detských ihrísk na území mesta Michalovce 

Ing. Miroslav Čornej a Ing. Fedorčák predniesli informatívnu správu o stave detských ihrísk na území 

mesta Michalovce. Predstavili 73 lokalít detských ihrísk. Informovali o odstraňovaní necertifikovaných 

prvkov (240 ks).Predložili správu o vyradení a oprave jednotlivých prvkov na jednotlivých lokalitách.   

Prezentovali, že ešte nebol schválený zákon a preto nebola predložená koncepcia detských ihrísk na 

rokovanie Mestskej rady v Michalovciach. Bola dodaná iba správa a 10 nových návrhov. Odporúčanie 

MR je aby mesto Michalovce sa orientovalo na centralizované väčšie detské ihriská so všetkými 

prvkami ako na lokálne malé ihriská. Má sa spracovať nová koncepcia, ktorá by zahrňovala aj nové 

lokality ako je napr. Hrádok a park Kerta.  230 necertifikovaných prvkov chcú postupne likvidovať. 

Likvidácia bude prebiehať počas jedného roka. Momentálne majú zlikvidovaných 43 prvkov. Bola 

schválená súťaž na multifunkčné detské ihrisko na sídlisku Západ. Súťaž je aktuálne v riešení KSK. 

Proces výstavby potrvá 9 mesiacov.  

 
K prednesenej  správe bola otvorená  rozprava. 

Do diskusie sa zapojili: 

 

• Radovan Geci – pýtal sa či boli zohľadnené pri stavbe nových ihrísk nové dopadové plochy. 

Odpovedal: Ing. Miroslav Čornej – Dopadové plochy sú dané projektantom, TaZS  nie sú 

objednávateľom ani dodávateľom. Už nebudú žiadne trávnaté plochy, páči sa im alternatíva umelých 

kobercov, len je to veľmi finančne náročné. 

 

• PhDr. Ing. Mirko Gejguš, PhD – pýtal sa  s akou  dopadovou plochou ráta nová úprava zákona. 

Odpovedal: Ing. Miroslav Čornej – zákon hovorí o jednotnej dopadovej ploche (štrk, trávnaté plochy, 

EPDM guma), vysvetlil, že každý prvok má svoju dopadovú plochu, podľa výšky prvku a pod.,  materiál 

vyberá projektant. Certifikáciu robia oprávnené subjekty. 



• Radovan Geci sa informoval či TaZS majú tím na pravidelnú starostlivosť o detské ihriská. 

Odpovedal: Ing. Miroslav Čornej – TaZS majú 2 pracovníkov, ktorí sa dennodenne starajú o ihriská, na 

99% sa venujú ihriskám starším ako 5 rokov. Keď budú certifikované prvky bude lepšia starostlivosť.  

 

• PhDr. Ing. Mirko Gejguš sa pýtal či sa používa recyklovateľná hmota na dopadovú plochu.  

Odpovedal: Ing. Miroslav Čornej  nepočul o tom, uvažujú o EPDM gume, má definované mechanické 

vlastnosti.   

 

3: Vyhodnotenie realizácie detských ihrísk, skateparkového ihriska a workoutového ihriska v   

     roku 2019 

Ing. Peter Kolbenhayer, odborný referent miestneho rozvoja v zastúpení Ing. Anna Mrázovej, vedúcej 

odboru prezentoval správu  vyhodnotenia realizácie detských ihrísk. 

Do konca mesiaca októbra budú ukončené detské ihriská  

Ulica Rázusová s hracími prvkami: pružinové hojdačky 2ks, vlak s tunelom, kolotoč, univerzálna 

preliezka – loď a  exteriérové fitnes:  bežkár na  posilnenie nôh, veslár na  posilnenie rúk, 2 ks lavičky. 

Realizuje: Playsystém Košice, cena prác 14 800 €. 

Ulica Verbovčík s hracími prvkami: pružinové hojdačky 2ks, vlak s tunelom, kolotoč, univerzálna 

preliezka – loď a exteriérové fitnes:  bežkár na posilnenie nôh, veslár na posilnenie, 2 ks lavičky. 

Cena prác 14 800 €.  

Hurbanovo nábrežie s hracími prvkami: kolotoč, vežová zostava, šplhacia stena, pružinová hojdačka,  

drevená lavička 2 ks , odpadkový kôš. 

Realizuje: M- CUP Svätý Jur, cena prác 10 000 €. 

 

4. Aktuálne záležitosti v oblasti investičnej výstavby mesta Michalovce a ním zriadených organizácií 

Pre neprítomnosť Ing. Anna Mrázovej, vedúcej odboru výstavby, životného prostredia a miestneho 
rozvoja sa bod neprezentoval.  

5: Rôzne 

V bode rôzne bol predložený na prerokovania a schválenie Návrh plánu rokovania komisie UP a MR 

na I. polrok 2020.  

Komisia návrh prerokovala a hlasovaním (9/9) schválila.  

 

6: Záver  

Predseda poďakoval za účasť.  

 
 
 
 Ing. Peter Kolbenhayer  PhDr., Ing. Mirko Gejguš, PhD. 
 zapisovateľ komisie              predseda komisie 

 

 

 

 

Zápisnica sa doručí:    
1. členom komisie 
2. Viliam Zahorčák – primátor mesta 
3. Ing. Zdenko Vasiľ – prednosta MsÚ 
4.   zapisovateľke orgánov – MsR, MsZ 
5.   Ing. Mrázová 
6.   Ing. Miroslav Čornej - TaZS 


